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          TERKA 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
 
2/2012. sz. 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: 2012. január 26-én 14:00 órai kezdettel tartott Képviselő-testületi nyílt ülésről. 
 
Jelen voltak: a csatolt jelenléti ív szerint 
           
Köszönti a testületi ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy az ülés 
szabályszerűen lett összehívva, határozatképes, mivel a képviselőkből 7 képviselő jelen van. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Vitéz Zsolt és 
Antal László képviselőket bízzák meg. 
 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítők személyét. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester javasolja, hogy a jegyzőkönyv vezetésével Sűveges 
Sándornét bízza meg a Képviselő-testület. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyvvezető személyét. 
 
Napirendek 

 
1./ Polgármesteri jelentés 

B9/35/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
2./ A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 10/2009.(II.12.) sz. rendelet módosítása 

Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

L1/2/2012.(I.26.) sz. rendelet/ 
3./ Beszámoló Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről 

Előadó: Dr. Berecz József megbízott rendőrkapitány 

C7/20/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
4./ Beszámoló a Központi Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi finanszírozásáról 

Előadó: Szilágyi Sándor Tiszacsege polgármestere 

C2/17/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
5./ A Központi Orvosi Ügyelet megállapodásának módosítása 

Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Z1/18/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
6./ Tájékoztató az Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 2011. évi tevékenységéről 

Előadó: Szekeres Ákos kuratórium elnöke 

C8/25/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
7./ Tájékoztató a kistérségi együttműködés helyzetéről az elmúlt év munkájáról és a várható 

2012. évi feladatokról 
Előadó: Dr. Tiba István kistérség elnöke  

C8/22/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
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8./ Beszámoló a szemétszállítás helyzetéről  
Előadó: Remondis Tisza Kft ügyvezetője 
 

9./ Tájékoztató a Gondozási Központ működéséről 
Előadó: Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető 

C8/21/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
10./ Tájékoztató a Mentőállomás működéséről 

Előadó: Holló János intézményvezető 

C8/36/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
11./ Tájékoztató a község egészségügyi helyzetéről 

Előadó: háziorvosok. Fogorvos 

C8/23/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
12./ Tájékoztatás a Zöldkereszt Bt. működéséről 

Előadó: Erdődi Anita intézményvezető 

C8/24/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
 

13./ Kérdések Interpellációk 
 

14./ Egyebek 
 

1./ Cigány Kisebbségi Önkormányzat kérelme a 10/2009.(II.12) sz. rendelet 
módosításával kapcsolatban /Tűzifa támogatás/ 

A16/37/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
2./ Caminus Zrt. szerződésével kapcsolatos tájékoztatás 

C8/27/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
3./ Rózsaép Kft. kötbér ügyével kapcsolatos tájékoztatás 

C8/28/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
Z1/29/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
Z1/30/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
Z1/31/2012.(I.26.) sz. határozat/ 

4./ Vízdíj összegének megállapítása 

M0/3/2012.(I.26.) sz. rendelet/ 
5./ Megállapodás a Tűzoltóság működéséről 

Z1/39/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
6./ Unilever által felajánlott játszótérrel kapcsolatos döntés  

D7/26/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
7./ Tájékoztatás a „Jótékonysági bál a beteg gyermekekért” című rendezvény pénzügyi 

elszámolásáról 

C8/40/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
8./ TÁMOP-3.2.3 pályázat jóváhagyása 

A15/41/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
9./ Főtér pályázat megvalósításához hitelkérelem benyújtása 

A15/42/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
10./ Főtér pályázat hitel felvételéhez kezesség vállalás 

A15/43/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
11./ Mezőőrség bevezetése 

J2/32/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
12./ Út melletti önkormányzati fasorok bérbeadásának megszüntetése 

D7/33/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
D7/34/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
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13./ Medicopter Alapítvány kérelme 

Z1/44/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
14./ Ferencz Mihály kérelme 

Z1/45/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
15./ Győrfi István kérelme tornaterem díjmentes használatára 

D7/46/2012.(I.26.) sz. határozat/ 
 

 
PLUSZ NAPIREND:  
 

- Központi Orvosi Ügyelet 2012. évi költségvetése 
Z1/19/2012.(I.26.) sz. határozat/ 

- ETKIKI Többcélú Intézmény igazgatójának kérelme 
Z1/47/2012.(I.26.) sz. határozat/ 

- Sándor László kérelme 
D7/48/2012.(I.26.) sz. határozat/ 

- Karácsony Sándor Pedagógiai Egyesület kérelme 
Z1/49/2012.(I.26.) sz. határozat/ 

- Munkaterv módosítása 
A19/38/2012.(I.26.) sz. határozat/ 

 
 
Vigh József képviselő javasolja, hogy a Víg utca 5. szám alatti önkormányzati bérlakás ügyét 
vegyék fel napirendre és zárt ülésen tárgyalják. 
 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal elfogadta a napirendeket. 
 
 
 
N A P I R E N D E K: 
 
 

1./ Beszámoló a Központi Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi 
finanszírozásáról 
Előadó: Szilágyi Sándor Tiszacsege polgármestere 

 
Kovács Sándorné bizottsági tag: 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság  
4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a Központi Orvosi Ügyelet 
működéséről és pénzügyi finanszírozásáról szóló beszámolót. 
 
Bizottság javasolja az ügyelet vezetőjének a garázsmester egészségügyi képesítésének a 
megszerzését. 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a 
Központi Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi finanszírozásáról szóló beszámolót. 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Annyit mondanék el a bizottságok véleménye mellé, hogy volt már olyan, amikor Egyekről 
érkezett hívás, és az orvos telefonon keresztül mondta, hogy nem megy ki, mert nem kell ellátni 
a beteget. Kérem, hogy a jövőben kerüljük el az ilyen eseteket.  
 
Szilágyi Sándor Tiszacsege polgármestere: 
Sajnos valóban voltak ilyen esetek. Fel lett hívva az ügyeletvezető figyelme arra, hogy csak 
akkor történhessen ilyen, ha valóban 100%-an biztos lehet benne az ügyeletes, hogy nincs 
szükség az orvosi beavatkozásra. Az orvosi ügyelet a feladatát maximálisan ellátja. 
 
Dr. Gvadóczi István ügyeletvezető: 
Amikor a z ügyeletes orvos maga dönti el, hogy kimegy-e a beteghez vagy úgy dönt, hogy nem 
szükséges, ez egy nehéz döntés. Neki kell dönteni. A tanácsadások, amikor a beteg nem kerül 
kivizsgálásra, le lesznek ezután dokumentálva. Vannak, akik csak tanácsot kérnek. 8 orvos végzi 
az ügyeleti feladatokat. Amikor kivonulás van, csak az asszisztens marad a rendelőben a két 
másik település ellátására. A saját háziorvosaink ügyelnek, nekik másnap a betegeik szemébe 
kell nézni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
  Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
17/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete a Központi Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi 
finanszírozásáról szóló beszámolót elfogadja.  
Javasolja az ügyelet vezetőjének a garázsmester egészségügyi 
képesítésének a megszerzését. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

2./ A Központi Orvosi Ügyelet megállapodásának módosítása 
Előadó: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Évek óta huza-vona van a települések finanszírozásával kapcsolatban. A megállapodás lényege, 
hogy január 31-ig az orvosi ügyelet költségvetést terjeszt a testületek elé, és ezt kell elfogadni. 
Zárszámadáskor pedig beszámolási kötelezettsége lesz az ügyeletnek. Minden hónap 5-ig kell az 
időarányos részt fizetni. 
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság    
4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a Központi Orvosi Ügyelet 
Társulási Megállapodásának módosítását. 
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Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a 
Központi Orvosi Ügyelet megállapodásának módosítását. 
 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság a Központi Orvosi Ügyelet megállapodásának módosítása kapcsán 2 
igen szavazattal és 2 tartózkodással szavazott. A javaslat nem kapta meg a szükséges 
szavazatot. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javaslom, hogy fogadjuk el a megállapodást. 
Aki egyetért a megállapodás elfogadásával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
18/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete a Központi Orvosi Ügyelet társulási megállapodásának 
módosítását elfogadja a mellékelt tartalommal.   

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

3. Központi Orvosi Ügyelet 2012. évi költségvetése 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testület felé a Központi orvosi ügyelet 2012. évi költségvetését. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
19/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete a Központi Orvosi Ügyelet 2012. évi költségvetését a 
mellékelt tartalommal elfogadja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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4./ Beszámoló Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről 
    Előadó: Dr. Berecz József megbízott rendőrkapitány 
 

Kovács Sándorné képviselő: 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság  
4 igen szavazattal Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről szóló beszámolót 
elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé. 
Bizottság javasolja a Balmazújvárosi Rendőrkapitányságnak, hogy minden hónapban 
használja ki az Egyeki Hírmondóban biztosított nyilvánossági lehetőséget, azaz jelentessen 
meg a település közbiztonsági helyzetével kapcsolatos újságcikkeket. 
 
Dr. Berecz Jószef kapitányságvezető: 
A beszámolóm anyagában kellő részletességgel mutattam be a település közbiztonsági helyzetét. 
2011-ben szinte az összes olyan személy szabadlábon volt, akik a közbiztonságot általában 
veszélyeztetik. Amikor októberben sikerült őket újra elzáratni, akkor szinte nullára esett az 
elkövetett bűncselekmények száma. Az üzemanyag árának drasztikus emelkedése és a nemes 
fémek magas ára még újabb bűncselekményeket vonzott. Megszaporodtak a gázolaj lopások, 
Ezért szeretnénk szervezni ezzel kapcsolatban egy lakossági fórumot. Önvédelmi és 
vagyonvédelmi eszközöket is szeretnénk bemutatni. Egyetlen ékkel rendelkező lakoshoz sem 
törtek be a tavalyi évben. A következő lépés a kamerák felszerelése lenne a településen. A 
működtetése kicsit rázós lesz, de megpróbáljuk megoldani. Az idei évben nyomkövető kutya is 
beállításra kerül. A létszám tekintetében javulás mutatkozott, teljesen fel lett töltve az állomány. 
Az elkövetkezendő időszakban nem helyi rendőröket többet fog látni a lakosság. Holnap is lesz 
egy ilyen egész éjszakára vonatkozó kivonulás 12 fővel. Szeretném megköszönni a polgárőrség 
segítségét is, valamint azoknak a lakosoknak és szervezetek is szeretnék köszönetet mondani, 
akik egész évben segítették a munkánkat.  
 
Vigh József képviselő:  
Szeretnénk gratulálni a kinevezéséhez. Örülök, hogy egyre jobban növelni fogják az egyeki 
jelenlétet. Elképesztő, hogy Egyeken milyen magas a vagyon elleni bűncselekmények száma.  
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Én is tagja vagyok a KÖBEF-nek, amely bővült most a családsegítő és a gyermekvédelmi 
szolgálat dolgozóival.  
 
Szilágyi Sándor Tiszacsege polgármestere: 
Arról szeretnélek tájékozatni benneteket, hogy a két településnek nagyon jó kapcsolatot sikerült 
kialakítani. A nyáron, a Tiszán vízi rendészetet indítunk a polgárőrség és a rendőrség 
összefogásával. Több olyan dolog van, amiből a két településnek haszna van. Bízom benne, 
hogy egyre több közös program lesz szervezve a két település között.  
 
Vigh József képviselő:  
Jelezni szeretném kapitány úr felé, hogy többször látni, hogy a rendőrök dohányoznak a 
rendőrségi autóban. Kérem, hogy erre figyeljenek a jövőben.  
 
Dr. Berecz Jószef kapitányságvezető: 
Az autóban való dohányzás az fő és jogvesztéssel jár. Ha ilyet tapasztal, akkor jelezze felénk. 
Nálunk ez normában rögzített szabály. 
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Vigh József képviselő:  
Nem volt szándékom bemószerolni a rendőröket. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ez a statisztika nem csak a rendőrség munkáját minősíti, hanem a település lakossági 
összetételét is. A mi településünkön ezek a számok jók. A cél az legyen, hogy a lehető 
legkevesebb ilyen bűncselekmény történjen. Eredményesen felderített bűncselekmények 
legyenek. Javaslatot tettem arra, hogy a közmunka programot terjesszük ki a polgárőrségre.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal i tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
20/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete Egyek Nagyközség közbiztonsági helyzetéről szóló 
beszámolót elfogadja. 
Javasolja a Balmazújvárosi Rendőrkapitányságnak, hogy minden 
hónapban használja ki az Egyeki Hírmondóban biztosított 
nyilvánossági lehetőséget, azaz jelentessen meg a település 
közbiztonsági helyzetével kapcsolatos újságcikkeket. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
 

5./ Tájékoztató a Gondozási Központ működéséről 
Előadó: Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető 

 
Kovács Sándorné képviselő: 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság    
4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a Balmazújvárosi Kistérség 
Humán Szolgáltató Központ beszámolóját a Gondozási Központ és az egyeki telephelyén 
működő egyéb szolgáltatásai működéséről.  
 
Figéné Nádasdi Ágnes intézményvezető: 
A beszámolónkban még mindig Gondozási Központ a neve, ami már nem felel meg a 
valóságnak. A mi nevünk Humánszolgáltató Központ, ami magába foglalja valamennyi ellátási 
formát, ezért most egy komplex beszámolót készítettem a testület számára. Ami most fontos volt 
az az idős otthon, illetve az alapszolgáltatások. Megnövekedett az igény az étkezésekre. A 
várakozó lista 15-ről 17-re emelkedett. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Intézményvezető asszony is kitért arra a tájékoztatóban, hogy bővíteni szükséges az otthont.  
 
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
21/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete a Balmazújvárosi Kistérség Humán Szolgáltató Központ 
beszámolóját a Gondozási Központ és az egyeki telephelyén 
működő egyéb szolgáltatásai működéséről készült tájékoztatót 
tudomásul veszi.   

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
6./ Tájékoztató a kistérségi együttműködés helyzetéről az elmúlt év munkájáról és 

a várható 2012. évi feladatokról 
Előadó: Dr. Tiba István kistérség elnöke  

 
 
Dr. Áncsán Mariann kistérségi jogász: 
2004 óta működik a társulás. Azok a feladatok vannak összefoglalva, amik kistérségen keresztül 
történnek.  
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal a kistérségi együttműködés helyzetéről az elmúlt év 
munkájáról és a várható 2012. évi feladatokról szóló tájékoztatót elfogadásra javasolja a 
Képviselő-testület felé. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki a bizottság javaslatát elfogadja, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
22/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete a kistérségi együttműködés helyzetéről az elmúlt év 
munkájáról és a várható 2012. évi feladatokról szóló tájékoztatót 
tudomásul veszi. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Nagyon nagy igény lenne a kóbor kutyák ügyének megoldására kistérségi szinten. 
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7./ Tájékoztató a község egészségügyi helyzetéről 
Előadó: Háziorvosok. Fogorvos 

 
Kovács Sándorné képviselő: 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság    
4 igen szavazattal tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testület felé a község 
egészségügyi helyzetéről szóló tájékoztatókat azzal, hogy a testület vizsgálja meg a 
szakrendelések körének bővítési lehetőségét. 
 
 
Dr. Vincze Zoltán háziorvos:  
Annak ellenére, hogy nem teljesen az egészségügyi szolgáltatáshoz tartozik, a fűtés miatt 
szólnék néhány szót. A szakrendelő résznél folyamatosan alacsonyan megy a fűtés. Az 
ügyelettel kapcsolatban felmerült, hogy február-1-től változni fognak a minimum feltételek, 
ezért az ügyeleten is plusz eszközökre lesz szükség.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Köszönjük a figyelem felhívást, ezt jelezni fogjuk irodavezető asszony felé. A fűtés problémáját 
ismerjük, megbíztunk egy szakértőt. Tudjuk mi is hogy probléma van, de a lehetőségeink 
korlátozottak. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
23/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
  Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete a község egészségügyi helyzetéről szóló tájékoztatókat 
tudomásul veszi azzal, hogy a testület vizsgálja meg a 
szakrendelések körének bővítési lehetőségét. 

  
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

8./ Tájékoztatás a Zöldkereszt Bt. működéséről 
Előadó: Erdődi Anita intézményvezető 

 
Kovács Sándorné képviselő: 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság    
4 igen szavazattal tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testület felé az Egyeki Zöldkereszt 
Bt. működéséről szóló tájékoztatót. 
 
Erdődi Anita intézményvezető: 
1998. óta működik vállalkozás formájában a Zöldkereszt Bt. 3 körzetben dolgozunk, és sikerült 
feltölteni mind a három védőnői állást. Nagyon csökken a lakosság száma a településen. 
Naponta találkozunk az anyagi problémákkal. Itt nem az egészséges táplálkozásról van szó, 
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hanem hogy legyen mit enni.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
24/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete az Egyeki Zöldkereszt Bt. működéséről szóló tájékoztatót 
tudomásul veszi. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
9./ Tájékoztató az Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 2011. évi tevékenységéről 

Előadó: Szekeres Ákos kuratórium elnöke 
 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen 1 nem szavazattal 1 tartózkodás mellett az Egyek 
Fejlesztéséért Közalapítvány 2011. évi tevékenységéről szóló tájékoztatót az elhangzott 
kiegészítéssel tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testület felé.  
 
Kiegészítés: Azokban az esetekben, ahol publikus, hogy mire fordították a támogatás 
összegét, az legyen feltüntetve a tájékoztatóban. 
 
Amennyiben érkeznek támogatások az alapítvány számlájára, és nincs megadva a cím, hogy 
hová tudják erről az igazolást küldeni, akkor a kuratórium elnöke a címek felkutatása 
érdekében egyeztessen a polgármesterrel. 
 
 

Dr. Hegyesi Kálmán képviselő az ülésre megérkezett.   
A Képviselő-testület létszáma: 8 fő 

 
 
Szekeres Ákos kuratóriumi elnök: 
A bizottság kérte, hogy részletesebb legyen a tájékozató, de a támogatások nagy részéről csak 
informálisan tudunk.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen 1 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
25/2012. (I.26.) sz. határozata: 
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  Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete az Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 2011. évi 
tevékenységéről szóló tájékoztatót az elhangzott kiegészítéssel 
tudomásul veszi.  
 
Kiegészítés: Azokban az esetekben, ahol publikus, hogy mire 
fordították a támogatás összegét, az legyen feltüntetve a 
tájékoztatóban. 
 
Amennyiben érkeznek támogatások az alapítvány számlájára, és 
nincs megadva a cím, hogy hová tudják erről az igazolást 
küldeni, akkor a kuratórium elnöke a címek felkutatása 
érdekében egyeztessen a polgármesterrel. 

 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
10./ Unilever által felajánlott játszótérrel kapcsolatos döntés  

 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az Egyek, 
Óvoda u. 2. szám, HRSZ: 1661/2 területen elhelyezett játszótéri eszközöket üzemeltetésre, 
kezelésre vegye át az Egyek Fejlesztéséért Közalapítványtól. 
 
Hatalmazza fel a polgármestert az Unilever Magyarország Kft. (Budapest, Váci út 182.), az 
Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány (4069 Egyek, Fő u. 3.) és az Egyek Nagyközség 
Önkormányzata közötti együttműködési megállapodás aláírására, valamint az Unilever 
Magyarország Kft. (Budapest, Váci út 182.) és a Somlán Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. 
(7691 Pécs, pajtás utca 18.) közötti vállalkozási szerződés aláírására. 
 
Ezennel vonja vissza a 323/2011. (VIII.25.) számú határozatát. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
26/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
Egyek, Óvoda u. 2. szám, HRSZ: 1661/2 területen elhelyezett 
játszótéri eszközöket üzemeltetésre, kezelésre átveszi az Egyek 
Fejlesztéséért Közalapítványtól. 
 
Felhatalmazza a polgármestert az Unilever Magyarország Kft. 
(Budapest, Váci út 182.), az Egyek Fejlesztéséért Közalapítvány 
(4069 Egyek, Fő u. 3.) és az Egyek Nagyközség Önkormányzata 
közötti együttműködési megállapodás aláírására, valamint az 
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Unilever Magyarország Kft. (Budapest, Váci út 182.) és a 
Somlán Kereskedelmi és Szolgáltató Kft. (7691 Pécs, pajtás utca 
18.) közötti vállalkozási szerződés aláírására. 
 
Ezennel visszavonja a 323/2011. (VIII.25.) számú határozatát. 

 
 

Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Szekeres Ákos kuratóriumi elnök: 
A január 16-i ülésen döntött úgy a kuratórium, hogy aláírja ezt a megállapodást. 
 

11./ Caminus Zrt. szerződésével kapcsolatos tájékoztatás 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek a 
Caminus Zrt. szerződésével kapcsolatos tájékoztatást. 
 
Dr. Szűcs Péter ügyvéd: 
A múltkor már beszéltünk erről az ügyről. Ismét felvette a kapcsolatot velem Veres Krisztina, 
hogy a Caminus a rendelkezésükre bocsátotta az iratokat. Ők azt tapasztalták, hogy a Caminus 
kifejezetten a teljesítmény megtakarításra vállalt megtakarítást. A békéltető testület úgy látja, 
hogy amit ők vállaltak az teljesítették. A fogyasztás megtakarítás más kérdés. Az akkori 
testületnek az volt a szándéka, hogy olyan szerződést kössön, ami plusz költséget nem okoz. 
Kifejezetten erre kellet volna a Caminus Zrt-nek adni egy garanciát. Megtévesztő volt az amit 
a szerződésben leírtak. Igen nagy kockázatot rejt magában egy esetleges pereskedés. Először a 
tárgyaló asztal mellett kellene egyezséget létre hozni. Vannak az önkormányzatnak tárgyalási 
pozíciói, de peren kívüli megállapodást javaslok. Szadecky Jánosnál már egy személyes 
találkozást kezdeményeztünk. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Egy nagyon jó szakvéleményt olvastam, a jogi értelmezéssel és a következtetésekkel is 
egyetértek. Én egy picit több kockázatot látok ebben, mint amit ön kiegészítésként elmondott. 
 A kWh teljesítmény. Azt mondták, hogy ha ezt beszereljük, akkor a lámpák nagyobb 
teljesítményt fognak eredményezni. A fő kockázatot abban látom, hogy eltelt 6 év és nem 
kértünk eddig semmilyen szakértői vizsgálatot. Nagyon sok egyéb világító testet használtunk, 
felszereltünk. Műszaki téren látok problémát. Szakkérdésekben nem is a bíró, hanem a 
szakértő dönt, én nem kockáztatnám meg a pert. Diplomácia kérdése, hogy most megyünk el a 
Caminushoz, miután már kezdeményeztük a peresítést. Most megint történt egy kis 
fejetlenség, önfejűség.  
 
Dr. Szűcs Péter ügyvéd: 
Nekem nem hivatalos tudomásom van arról, hogy a Szadecki úr javasolta, hogy üljünk le 
tárgyalni. Valóban nagy a kockázata a pereskedésnek. Ez a kockázat a perköltség elvesztése. 
Veszélyt jelenthet, ha valaki kibeszél a Képviselő-testületből.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
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A kibeszélés a Képviselő-testületből kifejezésre szeretnék reagálni. Én nem ismerem a 
Szadeczki urat és nem kell attól félni, hogy valaki kibeszél. Ők műszaki téren nagyon fel 
vannak készülve.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Jó üzleti kapcsolatról én nem igazán beszélnék, mert ők megígértek egy 40%-os 
megtakarítást, és ez nem valósult meg. Én csak azt szeretném, ha betartanák, amit ígértek. Mi 
a Caminushoz fordultunk a problémánkkal és még válaszra sem méltattak.  
 
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
27/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete a Caminus Zrt. (6000 Kecskemét. Izzó u. 2.) 
szerződésével kapcsolatos tájékoztatást tudomásul veszi.   

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
 

12./ Rózsaép Kft. kötbér ügyével kapcsolatos tájékoztatás 
 

Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testületnek a 
Rózsaép Kft. kötbér ügyével kapcsolatos tájékoztatást. 
 
Dr. Szűcs Péter ügyvéd: 
A Rózsaép Kft ellen az önkormányzat keresetet nyújtott be a debreceni városi bíróságon a 
Rózsaép elleni kötbér ügyével kapcsolatban. A bíróság kötelezte az önkormányzatot, hogy 
nyilatkozzon, hogy az átadás-átvételkor tett-e jogfenntartó nyilatkozatot.  
Nem értek egyet a bíróság döntésével, az önkormányzatnak kötelező érvényesíteni a kötbér 
igényét, mivel uniós támogatásból megvalósult beruházásról van szó. Az önkormányzat a 
végszámlából érvényesítheti a kötbér összegét a megkötött szerződés szerint. 2012. február 9-én 
lesz az újabb tárgyalás. Amennyiben tovább tárgyalja az ügyet a bíróság, akkor ez azt jelenti, 
hogy elfogadja az indokainkat.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Noha én drukkolok, hogy nyerjük meg ezt a pert, de nem vagyok biztos benne, hogy sikerülni is 
fog. A jogfenntartást akkor kell érvényesíteni, amikor átveszünk valamit. Ha ezt a helyzetet nem 
fogadja el a bíróság, akkor valakinek ezért felelni kell, aki ezt a nyilatkozatot nem tette meg.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Dr. Szűcs Péter ügyvéd úr részére is átadtam a szakvéleményt, amit Báthory Sándor készített a 
hiányosságokról. 
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Dr. Szűcs Péter ügyvéd: 
Hibás teljesítésről beszélünk, hiszen a a szakvéleményben a Rózsaép által elkövetett hibák, 
hiányosságok szerepelnek. Első körben mindenképpen fel  kellene kérni a Rózsaép Kft-t, hogy 
ezeket a hibákat javítsa ki. Amennyiben ezt megtagadják, akkor van lehetőség arra, hogy az 
önkormányzat más utat keressen. Lehetőség van arra is, hogy a már folyó perbe bevonjuk ezt a 
szakvéleményt. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
A kifogásokról azt kell tudni, hogy időben kell közölni ezt a másik féllel. Mit mondunk akkor, 
ha a Rózsaép azt mondja, hogy megkapta az ellenértéket, a műszaki ellenőr és az önkormányzat 
átvette a munkát, azóta eltelt bizonyos idő. 
 
 
Dr. Szűcs Péter ügyvéd: 
Olyan hibáknak kell lenni, amelyek az átvételt követően kerültek elő, vagy az átvételkor nem 
voltak észlelhetőek, rejtett hibák voltak. Itt is arról van szó, hogy melyek azok a hibák, amik 
észlelhetők lettek volna és melyek nem. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javaslom, hogy vegyük fel napirendre a szakvélemény tárgyalását. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Nagyon csalódnék, ha a bíróság ellenünk döntene a kötbér ügyben. A szakvélemény napokkal 
ezelőtt került a képviselőkhöz. Most a tájékoztatóról kellene szavazni, aztán szavazni a 
napirendre vételről a szakvélemény tárgyalásának ügyében amennyiben a képviselők úgy 
gondolják, hogy át tudták tanulmányozni, mivel később került kiküldésre polgármester úr 
kérésére mert ez az eredeti napirenden nem volt rajta, és a felhatalmazásról, hogy a 
szakvéleményt küldjük meg a Rózsaép Kft. részére. Amennyiben ez az ügy tovább 
bonyolódik,nem veszik napirendre akkor márciusra készítenénk egy előterjesztést a 
továbbiakról.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
28/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
   Egyek Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete a Rózsaép Kft. (4400 Nyíregyháza, Tünde u. 
12.) kötbér ügyével kapcsolatos tájékoztatást tudomásul veszi. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a azzal, hogy a  „Szakértői vélemény az Egyek, Hunyadi út 48/B. szám alatti 
korábban meglévő orvosi rendelő 2010.évben egészségházzá történő átalakítási-, bővítési és 
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felújítási munkáinak megvalósulásáról, szakszerűségéről és elfogadhatóságáról” című 
szakvélemény  tárgyalását napirendre vegyük, kézfelnyújtással szavazzon. 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a Báthory Sándor által készített 
szakvélemény tárgyalását napirendre vette.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Úgy tudom az Egyekért Egyesület feljelentést tett ebben az ügyben. Ha most ezt a 
szakvéleményt elküldjük a Rózsaépnek, akkor kiteregetjük a lapjainkat. Véleményem szerint 
az Ügyészség felé kellene ezt a szakvéleményt megküldeni. Erről részletesebben kellene 
tárgyalnunk és ismernünk kellene az árakat, értékeket.  
 
Dr. Szűcs Péter ügyvéd: 
Elsősorban az önkormányzat a javítást kérheti, és ahhoz nem kellenek árak. A szakvélemény 
teljes terjedelmű kiadása már más kérdés. Lehet csak a szakvélemény hibákra vonatkozó 
részét egy levélben megküldeni a Rózsaép és az Ügyészség számára. A jogfenntartás a kötbér 
ügyeknél olyan szinten elszigetelt, hogy általánosnak nem tekinthető. Ennek a jogszabálynak 
az alkalmazása olyan bírók szerint, akik ezzel már több évtizede foglalkoznak, nem 
alkalmazható a kötbér ügyekben.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Sajnos Magyarországon a jogértelmezés nem egységes. Javaslom, hogy a szakvélemény mellé 
az Ügyészség részére ennek a jegyzőkönyvnek a kivonatát is küldjük meg.  
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Mivel a megépülte óta dolgozok az orvosi rendelőben elmondhatom, hogy minden ami le van 
írva, az valós hiba. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Javaslom, hogy fogalmazzunk meg egy levelet a Rószaép felé és küldjük meg a részükre a 
szakvéleményt. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 3 tart az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
29/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
   Egyek Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a Rózsaép Kft. (4400 
Nyíregyháza, Tünde u. 12.) részére megküldi a Báthory Sándor 
igazságügyi szakértő által készített a „Szakértői vélemény az 
Egyek, Hunyadi út 48/B. szám alatti korábban meglévő orvosi 
rendelő 2010.évben egészségházzá történő átalakítási, bővítési és 
felújítási munkáinak megvalósulásáról, szakszerűségéről és 
elfogadhatóságáról” című szakvélemény alapján elkészített 
megkeresést.   

 
Határidő: haladéktalanul 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért azzal, hogy a szakvéleményt és a jegyzőkönyv ide vonatkozó részét küldjük meg az 
Ügyészség részére, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal 3 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
30/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete úgy határozott, hogy a Báthory Sándor igazságügyi 
szakértő által készített a „Szakértői vélemény az Egyek, Hunyadi 
út 48/B. szám alatti korábban meglévő orvosi rendelő 2010.évben 
egészségházzá történő átalakítási-, bővítési és felújítási 
munkáinak megvalósulásáról, szakszerűségéről és 
elfogadhatóságáról” című szakvéleményt, a 2012. január 26-i 
Képviselő-testületi ülés jegyzőkönyvének kivonatával együtt 
megküldi az Ügyészség részére.  

 
Határidő: 2012. február 29. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Szűcs Péter ügyvéd: 
Meg kellene határoztatni, hogy melyek azok a hibák, amelyek, már az átadás-átvételkor 
láthatóak voltak és meg kellene kérni Báthory Sándort, hogy árazza be a hiányosságokat.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért azzal, hogy áraztassuk be a szakvéleményt, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
31/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
   Egyek Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete úgy határozott, felkéri Báthory Sándor 
igazságügyi szakértőt, hogy árazza be az általa készített a 
„Szakértői vélemény az Egyek, Hunyadi út 48/B. szám alatti 
korábban meglévő orvosi rendelő 2010.évben egészségházzá 
történő átalakítási-, bővítési és felújítási munkáinak 
megvalósulásáról, szakszerűségéről és elfogadhatóságáról” című 
szakvéleményben felsorolt hiányosságokat.  

 
Határidő: 2012. március 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

13./ Mezőőrség bevezetése 
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
December 28-án tárgyalt az egyesület, ahol döntöttek a mezőőrség visszaállításáról.  
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy akkor 
vezesse be a mezőőrséget, ha a földhasználók 90%-a írásban nyilatkozik, hogy támogatja a 
mezőőrség bevezetését és vállalja a mezőőri járulék fizetését. 
 
Tardi Kálmán meghívott: 
A mezőröséget a közösség már több alkalommal tárgyalta. Szándékunk ennek visszaállítása. 
A külterületi szántók fasorok dűlők védelme tekintetében előrébb lépne a településünk. 
Méltányolom a bizottság javaslatát, de nem jól közelítik meg ezt a dolgot, mert nem a föld 
tulajdonosok száma, hanem a tulajdonhányad lenne a fontos. Egyre kevesebb ember kezében 
koncentrálódnak a földek. Volt egy időszak, amikor megkérdőjeleződött ennek a 
mezőőrségnek a létjogosultsága. El lett törölve. 200 Ft a szántóra, 100 Ft a legelőre lenne 
most a díja ennek a mezőőri járuléknak.  
 
Antal László képviselő: 
A bizottsági ülésen erről sokat vitáztunk, Ezt a döntést a nagyvárosi panel programra 
figyelemmel hoztuk meg. Ha nincs meg ez az arány, akkor nem lesz biztosítva a befizetés.  
 
Tardi Kálmán meghívott:  
A mezőőri díj, adók módjára behajtható díj. Ha a Képviselő-testület döntött, akkor 
gyakorlatilag ezt mindenkinek be kell fizetni.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Hány főből áll a közösség? Hányan vesznek részt ezeken a megbeszéléseken?  A képviselő-
testületnek rendeletben kell szabályozni a mezőőrséget.  
Az önkormányzatnak ez nem kötelező feladata. 2013-tól feladat finanszírozás lesz, lesz olyan, 
amit csak saját erőből tud az önkormányzat finanszírozni. Mi nem a mezőőrség ellen és az 
ezzel járó munka ellen vagyunk, hanem nem látjuk biztosítva a befizetést. 
 
Tardi Kálmán meghívott:  
Ennek a közösségnek kb. 350 tagja van. A 20 ha alatti tagok szavazattal sem bírnak, így a 
tagok száma 100 alatt van. Eddig is falugyűlés döntött ebben a témában. Ez alapot adott 
később a döntés meghozatalához. A földtulajdonosok 15-20%-a nem élő ember. Itt egyhangú 
döntésről volt szó.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
17 fő gazda akinél a földtulajdon legnagyobb része van ezt javasolja, de ha mi rendeletet 
alkotunk akkor azokat is kötelezzük, akik nem voltak ott ezen a gyűlésen, hiszen mi őket is 
kötelezzük. Nem okoz-e majd ez feszültséget a földhasználók, földtulajdonosok között? 
 
Tardi Kálmán meghívott:  
Én úgy fogalmaztam, hogy a mezőőrség felállításának nem csak az a jelentősége, hogy a 
földtulajdonosokat védje, hanem, hogy megerősítsük azt a szemléletet, hogy ne nyúljon senki 
a máséhoz.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
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A szándékkal egyetértek, de én mégis megtenném, hogy megkeresem a földtulajdonosokat, 
hogy utána ne legyen az, hogy meg sem keresték és így született egy rendelet, amivel valamire 
kötelezzük őket. 
 
Tardi Kálmán meghívott:  
A  Hortobágyi Vízgazdálkodási Társulásnak van egy nyilvántartása a  földhasználókról.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A mi nyilvántartásunk szerintem nem publikus, de a hivatalnak van erre nyilvántartása. 
Én ott voltam ezen a gyűlésen, egyhangúlag elfogadták ezt a döntést. Én az ott lévők jelzése 
alapján tudom támogatni, hogy ezt vezessük be, de nem akarunk vitát a földtulajdonosok 
között.  
 
Kovács Sándorné képviselő: 
Kaló László engem felhívott, hogy nem tud itt lenni, de kéri a testületet fogadja el a 
mezőőrségre tett javaslatot. De én támogatni tudom a Katika javaslatát.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Szerintem járjuk végig ezt az utat, nem olyan nagy munka lesz az.  
 
Tardi Kálmán meghívott:  
Én szeretném, ha a hivatal mérné fel.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Nagyon kevés olyan munka van, amiben érdemben nem tudunk segíteni. De ezt most nektek 
kellene megszondázni, hogy ezt még mi bonyolítsuk, nem látom megvalósíthatónak. Nagyon 
sok jogszabályváltozás történt, készül a költségvetés, erre most nincs kapacitásunk.  
 
Tardi Kálmán meghívott:  
A mezőőrség munkája a szálas takarmány betakarításnál kezdődik. Május közepe- végéig 
olyan időszak van, amíg tudunk várni. Az eddigi gyakorlat mindig az volt, hogy falugyűlés 
döntött. Mindenkinek lehetősége volt eljönni ezekre a fórumokra, de nem jöttek.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
A falugyűlésekről annyit, hogy 10 –en szoktak részt venni, de ott nem hoznak döntést. Olyan 
szintű jogszabályváltozás van, hogy csak kapkodjuk a fejünket, ezen a z éven a finanszírozás 
tekintetében is nagyon sok múlhat.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Alapító okirat függő, hogy milyen stratégia szerint vannak a szavazati jogok. A kisebbségi 
jogok védelme még  itt is érvényesül. A nagy tulajdonosoknak sokkal jobb ez a változás, 
hiszen védve érzik a területüket. Amikor ez megszűnt én mondtam, hogy ez nemzeti érdek és 
akkor elmondtam, hogy újra indítani sokkal nehezebb lesz.  
 
Tardi Kálmán meghívott:  
Ha 1 ha –os gazdától elviszik a 20 %-át azt nagyon észreveszi, ha ugyanezt a mennyiséget 
elviszik a 100 ha-os gazdától észre sem veszi. A kis tulajdonosoknak sokkal több a veszteni 
valója, ha ez nem indul újra. 
 
Antal László képviselő: 
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Pénzügyi Bizottsági ülésen elhangzott ez a 2/3-os többség, 80%-ig támogatjuk.  
 
Tardi Kálmán meghívott:  
Azt kérem, hogy a földhasználathoz kötődjön a nyilatkozat.  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Számomra világos volt, hogy a földhasználókról beszélünk. 
Javaslatom, hogy ne határozzuk meg a százalékot, hanem csináljuk meg a felmérést és majd 
akkor eldöntjük. 
 
Holló János alpolgármester: 
Szerintem mindenképpen kellene ez a nyilvántartás, hogy tudjunk dönteni a hányadról. 
Örülök, hogy májusig van erre idő. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki a kérelemnek helyt ad, és javasolja, hogy márciusra készítsük el a rendelet tervezetet, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 tartózkodás mellett nem hozott határozatot.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 tartózkodás mellett szavazott, ajavaslat nem kapta meg a kellő számú 
szavazatot.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért, hogy ne határozzunk meg %-ot, hanem kezdődjön meg a felmérés és utána 
induljon a rendeletalkotás, valamint március végén újra tárgyaljuk a napirendet.  
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
32/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete úgy döntött, hogy a mezőőrség elindítása előtt nem 
határoz meg %-ot a földhasználók hozzájárulására, hanem kéri 
kezdődjön meg a felmérés és utána döntsön a testület a 
rendeletalkotásról. A március 29-i ülésen újra tárgyalja a 
napirendet Képviselő-testület. 

 
Határidő: 2012. március 29. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

     Tardi Kálmán  
 

14./ Út melletti önkormányzati fasorok bérbeadásának megszüntetése 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A földtulajdonosok szövetsége egy határozatot nyújtott be a fasorokkal kapcsolatban.  
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Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja, hogy a Polgármesteri Hivatal illetékesei 
nézzenek utána, hogy az út melletti önkormányzati tulajdonú fasorok gondozására kötött 
hatályban lévő szerződések felbontására van-e jogszerű lehetőség. Erről a március havi 
testületi ülésen tájékoztassák a Képviselő-testületet. 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja, hogy járják körbe 
az önkormányzati utak mellett lévő fasorokat, és azoktól, akik bármilyen módon sértik a 
szerződést, a polgármester vegye vissza a területet, és adja át ugyanilyen szerződéses kertek 
között a szomszédos földterületek gazdáinak, amennyiben igényt tartanak rá. Amennyiben 
nem tartanak rá igényt, akkor olyan embereknek adja oda a területet, akikről valószínűsíthető, 
hogy a szerződés szerint fogják a fasor karbantartását elvégezni. 
 
Mielőtt felbontják a szerződést, próbálják meg érvényesíteni a 6. pontban foglaltakat. Abban 
az esetben, ahol a fasor mennyiségi értéke 70% alá csökkent, a különbözetet az önkormányzat 
által történő kiszámlázás alapján meg kell fizetni.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Még hatályban van a pályázat. Ez nem hozta meg a hozzá fűzött reményeket, a határozatot is 
helyezzük hatályon kívül. Én is azt mondom, hogy vizsgáljuk fölül a szerződéseket.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Ez egy átruházott hatáskör volt, mi van akkor, ha ezt polgármester úr ellenőrzi és 
polgármester úr egy személyben eljár? 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Az SzMSz–ünk alapján ez egy átruházott hatáskör. Én már bizottsági ülésen is jeleztem azt, 
hogy nem is kellene vele a Képviselő-testületnek foglalkoznia. A polgármesternek kell 
eljárnia.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Lévén ez egy átruházott hatáskör polgármester úr járjon el.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Ez az SzMSz-ben van lefektetve, ez az ő hatásköre. Külön döntés nem szükséges.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a Pénzügyi bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
33/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
  Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete úgy határozott, hogy járják körbe az önkormányzati 
utak mellett lévő fasorokat 2012. február 14 és április 1. között, 
és azoktól, akik bármilyen módon sértik a szerződést, a 
polgármester vegye vissza a területet, és adja át ugyanilyen 
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szerződéses kertek között a szomszédos földterületek gazdáinak, 
amennyiben igényt tartanak rá. Amennyiben nem tartanak rá 
igényt, akkor olyan embereknek adja oda a területet, akikről 
valószínűsíthető, hogy a szerződés szerint fogják a fasor 
karbantartását elvégezni. 
 
Mielőtt felbontják a szerződést, próbálják meg érvényesíteni a 6. 
pontban foglaltakat. Abban az esetben, ahol a fasor mennyiségi 
értéke 70% alá csökkent, a különbözetet az önkormányzat által 
történő kiszámlázás alapján meg kell fizetni.  

  
 

Határidő: 2012. április 1. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért az Ügyrendi bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
34/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
  Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete úgy határozott, hogy a Polgármesteri Hivatal illetékesei 
nézzenek utána, hogy az út melletti önkormányzati tulajdonú 
fasorok gondozására kötött hatályban lévő szerződések 
felbontására van-e jogszerű lehetőség. Erről a március havi 
testületi ülésen tájékoztassák a Képviselő-testületet. 

  
Határidő: 2012. március 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

15./ Polgármesteri jelentés 
 
 

Dr. Miluczky Attila polgármester:  
A múlt héten a rekultivációs társulásnál rossz híreket kaptunk. A műszaki ellenőr 
tevékenységet megtámadták a pályázók, úgyhogy azt a döntést hozták, hogy újra ki kell írni az 
eljárásunkat. Még kártérítési fizetési kötelezettség is származhat ebből az 
önkormányzatoknak.  
December 20-án az egyeki vízmű telepen átadásra került a felújítás, új szűrők lettek 
felszerelve. Ez is oka volt a szúnyog lárva anomáliának.  
A dorogmai útról letolattam a földet, hogy a víz le tudjon folyni. 
A telekházi közvilágítás helyzetén kellene javítani, erre hozott egy kezdeményezést 
aláírásokkal Vígh József képviselő. A Közút kérésére is kellenek árajánlatokat kérni. Az 
elmaradt problémákat csoportba fogtam, hogy adjanak a tervezésre árajánlatokat.  
Megkértem a belső ellenőrt, hogy a túlórákat vizsgálja felül a Egyeki Szöghatár Nonprofit 
Kft.-nél.  
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Novemberben 17 kutyát sikerült befognia a kihívott állatmentőnek, most ismét elszaporodtak 
a kóbor állatok, ismét kihívtuk őket, most 12 kutyát sikerült befogni. Javaslom, hogy  a 
költségvetés tárgyalásakor ezt mindenképpen vegyük figyelembe. Jó lenne majd kistérségi 
szinten egy ebrendészeti telepet létesíteni. Lehetősége lenne  az önkormányzatnak ebadó 
bevezetésére, de én most még nem támogatnám. Ennek a bevételét ezekre a feladatokra 
lehetne fordítani. 
33 millió Ft értékben támogatások érkeztek a településre a két ünnep között.  
2002 óta nem volt olyan, hogy az önkormányzat mutatója pozitív lett volna, de ez sajnos 
nagyon rövid ideig tartott.  
 
Antal László képviselő: 
Kb. három hónapja is volt ilyen kérvény a közvilágítással kapcsolatban. 
 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki elfogadja a polgármesteri jelentést, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
35/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete a polgármesteri jelentést elfogadta.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

16./ A szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 10/2009.(II.12.) sz. 
rendelet módosítása 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

 
Kovács Sándorné képviselő: 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság    
4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a szociális igazgatásról és 
szociális ellátásokról szóló 10/2009. (II.12.) sz. rendelet módosítását. 
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testület felé a 
szociális igazgatásról és szociális ellátásokról szóló 10/2009.(II.12.) sz. rendelet módosítását. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 
Egyek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 
2/2012.(I.26) Önkormányzati rendelete a szociális ellátások 
helyi szabályairól szóló 10/2009(II.12.) rendeletének módosításáról 
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A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 

17./ Beszámoló a szemétszállítás helyzetéről  
Előadó: Remondis Tisza Kft ügyvezetője 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Berencsi Zoltánné jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen. A Remondis Kft. taggyűlése 
lefogadta az egységes keretbe foglalt hitelszerződést, jelzem én tartózkodtam. Most a 
Remondis Hungáriánál nem egyértelmű, hogy ezt akarja, nem tudom mi lesz a döntés.  
 
Antal László képviselő: 
Ha most szavazunk nélküle, akkor soha többé nem jön el ügyvezető asszony 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Én tartózkodni fogok. Volt az általam vitatott tétel a díjkompenzáció és kértem, hogy ezt 
vezessék le, és az értékvesztésről tájékoztassanak, milyen alapon szerepel. Erre nem kaptunk 
magyarázatot, ezért volt a jogfenntartás. Ha a német elfogadja, akkor ezt a szerződést a tagok 
alá fogják írni? 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Igen 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Akkor örülök, hogy polgármester úr tartózkodott. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Hegyesi Kálmán képviselő úrnak volt egy javaslat, hogy ezekről a dolgokról nyilatkozzon 
ügyvezető asszony. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Nem javaslatom ez, mert erre kitér a beszámolóban ügyvezető asszony.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki elfogadja a beszámolóban foglaltakat, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 4 igen szavazattal 4 tartózkodás mellett szavazott, nem kapta meg a kellő 
számú támogatottságot.   

 
18./ Tájékoztató a Mentőállomás működéséről 

Előadó: Holló János intézményvezető 
 

Kovács Sándorné képviselő: 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság    
4 igen szavazattal tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testület  felé az Országos 
Mentőszolgálat Egyeki Mentőállomásának működéséről szóló 2011. évi tájékoztatóját. 
 
Holló János alpolgármester: 
A feladat statisztika hiányzik a beszámolóból, mert egy új program került bevezetésre.  
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Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
36/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete az Országos Mentőszolgálat Egyeki Mentőállomásának 
működéséről szóló 2011. évi tájékoztatóját tudomásul veszi. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
 
 

19./ Kérdések Interpellációk 
 

Kovács Sándorné képviselő: 
 

Februárra bekerült az átruházott hatáskörről szóló beszámoló az üléstervbe, de egy lezárt évről 
kellene inkább beszámolni 
Az ÁFÉSZ elnöke már többször szólt nekem, hogy az állomási bolt előtt van egy 
buszmegálló. Nem lehetne-e áthelyezni?  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
A munkaterv módosítást szeretném felvetetni napirendre és akkor szavazhatunk Marika 
kéréséről is.  
A vasúti buszmegállóval kapcsolatos problémáról én is tudok. Ezt először körül kellene járni 
a márciusi ülésre.  
 
Vitéz Zsolt képviselő: 
A közmunka programmal kapcsolatban van-e valamilyen információ. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Konkrétumot még nem tudok, az a hír, hogy talán február 11-vel indulhat. Megjelent a 
sajtóban, hogy a közmunkára a pénzeket a minisztériumból leutalták 
 
Bóta Barbara aljegyző: 
Három dologról beszélünk a közmunka program kapcsán az első az országos közmunka 
programok, ezzel kapcsolatban kolléganőt megkereste a munkaügyi központ, hogy küldje át a 
névsort. Van a minta projekt, amit szintén nem tudunk, hogy mikor indul, és van a 
önkormányzati közfoglalkoztatás, ami napi 6 órára lesz tervezhető. De még nincs kidolgozva 
a rendszer és nem tudjuk beadni a pályázatot.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Mi megcsináljuk a pályázatokat, és a döntésre kell várni hónapokat. Kénytelenek vagyunk a 
szükséges embereket egyszerűsített foglalkoztatással foglalkoztatni. Ha lehetőség lesz rá, 
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akkor februártól újra kötjük velük ezeket a szerződéseket. A Hortobágymenti 
Vízgazdálkodásnál sem tudunk még semmit.  
 

20./ Cigány Kisebbségi Önkormányzat kérelme a 10/2009.(II.12) sz. rendelet 
módosításával kapcsolatban /Tűzifa támogatás/ 

 
Kovács Sándorné képviselő: 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság    
4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testület felé a 10/2009.(II.12.) szociális ellátások 
helyi szabályairól szóló rendeletet módosító 1/2012.(I.12.) sz. önkormányzati rendelet 
hatályban maradását.  
 
Vigh József képviselő:  
Az Ügyrendi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy maradjon 
hatályban a 10/2009.(II.12.) szociális ellátások helyi szabályairól szóló rendeletet módosító 
1/2012.(I.12) sz. önkormányzati rendelet. 
 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy maradjon 
hatályban a 10/2009.(II.12.) szociális ellátások helyi szabályairól szóló rendeletet módosító 
1/2012.(I.12) sz. önkormányzati rendelet. 
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Abból kell kiindulni, hogy ez nem az együttérzés hiánya, ami ebből a rendeletből kiindul. Ha 
lenne elég fa, akkor nem kellett volna ilyen rendelet. Mindenképpen olyan rendeletet kellett 
hozni, amivel a rendelkezésre álló forrást ki lehet osztani.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottságok javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
37/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete úgy határozott, hogy az Egyeki Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat kérelmét nem támogatja. A 10/2009.(II.12.) 
szociális ellátások helyi szabályairól szóló rendeletet módosító 
1/2012.(I.12) sz. önkormányzati rendeletet hatályban hagyja. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
Aki javasolja, hogy a munkaterv módosítását vegyük fel napirendre, kézfelnyújtással 
szavazzon. 
A Képviselő-testület a munkaterv módosítását 8 igen szavazattal napirendre vette 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
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A költségvetés elfogadásának határideje megváltozott, nem február 15-ig kell elfogadni a 
költségvetést, ezért kérem a munkaterv módosítását. Kérem, hogy a februári ülés időpontja 
február 13-a legyen, egyúttal a beszámoló az átruházott hatáskörökről napirend tárgyalását 
vegyük ki a napirendek közül.  

 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a munkaterv módosításával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
38/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete a munkaterv módosítását elfogadta az alábbiak szerint: 

- 2012. február 15. helyett 2012. február 13. a Képviselő-testületi 
ülés napja 

- Beszámoló az átruházott hatáskörökről 2013-ban 
 

Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

21./ Vízdíj összegének megállapítása 
 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 2012. évi 
közüzemi ivóvíz – és csatornadíjat az alábbiak szerint állapítsa meg: 
 
az ivóvíz díja két tényezőből tevődik össze: 
   306,10 Ft./m3+áfa, köbméterenkénti üzemeltetési + 

270 Ft/hó/fogyasztási hely+áfa, mint alapdíj, 
 
a csatorna díja két tényezőből tevődik össze: 
   239,60 Ft/m3+áfa, köbméterenkénti üzemeltetési + 

220 Ft/hó/fogyasztási hely+áfa, mint alapdíj. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Elkészítettem a rendeletet, ami kiosztásra is került. Szó van arról, hogy a víz-és csatornadíj 
megállapítása a kormány határkörébe kerül, akkor ezt a rendeletet hatályon kívül helyezzük.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi rendeletet alkotta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
3/2012. (I.26.) sz. rendelete 

a közüzemi ivóvíz – és csatornadíj megállapításáról 
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A Rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  

    
 

22./ Megállapodás a Tűzoltóság működéséről 
 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal tudomásulvételre javasolja a Képviselő-testület felé 
a tűzoltóság Önkormányzati Tűzoltóságként történő működtetéséről szóló tájékoztatást.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
A napirend címe a megállapodás jóváhagyása, de nem került sor megállapodásra, még 
nincsenek információk, hogy hogyan lesznek ezek a változások. Ez a finanszírozás 
kérdéskörét érinti. Ez eddig is így volt Egyek tekintetben, de a másik két településnél nem, 
most ezt szeretnénk lefixálni a többi településsel. Február 8-án ismét megyünk egyeztetni.  
Korábban már hozott a Képviselő-testület egy döntést, hogy önkormányzati tűzoltóságként 
működteti a tűzoltóságot. Erre készült volna egy társulási megállapodás, ugyanis jogszabály 
szerint az önkormányzati tűzoltóság finanszírozása két részből tevődik össze, az állami 
támogatásból és az önkormányzatok által hozzátett támogatásból. A társulási megállapodás 
hivatott rögzíteni, hogy melyik önkormányzatnak mennyi támogatást kell a működéshez hozzá 
tenni. Egyeknek 6.600.000 Ft-ot, Tiszacsegének 5.800.000 Ft-ot, Újszentmargitának 
1.800.000 Ft-ott kell a működéshez hozzá tenni.  
Mint minden más területen e tekintetben is sötétben tapogatóznak a jogszabályt illetően. 
Tegnap voltak Kovács Ferenc ezredes úrnál, hogy ezt a megállapodást átbeszéljék vele, de ott 
sem tudtak sokkal többet, mert azt mondta, hogy február 6-án lesz egy tájékoztatójuk, és 8-án 
érdeklődjenek. Akkorra megpróbálnak egy egységes megállapodás tervezetet kidolgozni az 
önkormányzatokra. Illetve nem biztos, hogy társulást kell létrehozni, hanem alapítóként be 
kell lépni a köztestületbe az önkormányzatoknak, és az alapszabályban kell lefektetni a 
finanszírozás módját.  
Most sem alapszabály, sem megállapodás nincs a bizottság előtt, amit jóvá tudna hagyni. Az 
átalakulásra április 15-ig van határideje az önkormányzatoknak, addig régi finanszírozás 
szerint megy a tűzoltóság működése. Megbeszélte Fazekas Sándor tűzoltóparancsnokkal, 
hogy a testületi ülésre egy előterjesztést nyújtson be, hogy valami alapján ez az összeg 
tervezésre kerüljön. Ezt az előterjesztést fogja eljuttatni mind a 3 önkormányzathoz, és hogy 
ez milyen formában fog működni, később tudják a bizottság és a testület elé hozni. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
39/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete a tűzoltóság Önkormányzati Tűzoltóságként történő 
működtetéséről szóló tájékoztatást tudomásul veszi.  
 
Határidő: azonnal 



EGYEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK JEGYZŐKÖNYVE 
A 2012. JANUÁR 26. NAPJÁN TARTOTT NYÍLT ÜLÉSÉRŐL. 

 

28/36 
 

Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

23./ Tájékoztatás a „Jótékonysági bál a beteg gyermekekért” című rendezvény 
pénzügyi elszámolásáról 
 

Kovács Sándorné képviselő: 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság    
4 igen szavazattal tudomásul vételre javasolja a Képviselő-testület felé a „Jótékonysági bál a 
beteg gyermekekért” című rendezvény pénzügyi elszámolásáról szóló tájékoztatást. 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 
„Jótékonysági bál a beteg gyermekekért” című rendezvény pénzügyi elszámolásáról szóló 
tájékoztatást.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottságok javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
40/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete a „Jótékonysági bál a beteg gyermekekért” című 
rendezvény pénzügyi elszámolásáról szóló tájékoztatást 
tudomásul veszi.  

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
24./ TÁMOP-3.2.3 pályázat jóváhagyása 

 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy az ETKIKI 
Többcélú Intézmény Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház folyamatban lévő TÁMOP-
3.2.3-09/2-2010-0044 projektazonosítóval ellátott „Közművelődési színterek az egész életen 
át tartó tanulás szolgálatában Hajdú-Bihar megyében „ elnevezésű pályázat végrehajtásához 
szükséges fedezetet, mely 1 930 470.-Ft az önkormányzat költségvetéséből előlegezze meg, a 
működési célú hitel terhére.  
 
A záró kifizetési kérelem elfogadása után a támogatás összege az önkormányzat számlájára 
átutalásra kerül.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
41/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
   Egyek Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete úgy határozott, hogy az ETKIKI Többcélú 
Intézmény Tárkányi Béla Könyvtár és Művelődési Ház 
folyamatban lévő TÁMOP-3.2.3-09/2-2010-0044 
projektazonosítóval ellátott „Közművelődési színterek az egész 
életen át tartó tanulás szolgálatában Hajdú-Bihar megyében „ 
elnevezésű pályázat végrehajtásához szükséges fedezetet, mely 
1 930 470.-Ft az önkormányzat költségvetéséből előlegezze 
meg, a működési célú hitel terhére.  

 
 

Határidő: 2012. június 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

25./ Főtér pályázat megvalósításához hitelkérelem benyújtása 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja Képviselő-
testületnek, járuljon hozzá, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata 12 626 023 forint 
nagyságú felhalmozási célú hitelt vegyen fel a Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől. 
 
Hitelfelvétel célja: Falumegújítás- és fejlesztés Egyeken, EMVA III. tengely 

A hiteltörlesztéshez 53,39 ha földterület (egyeki 0348 hrsz-ú földterület) a fedezet.  

Hatalmazza fel a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető: 
A könyvvizsgálóval egyeztettem és szerinte rendben lesz ez a hitel kérelem. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
42/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
  Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete hozzájárul, hogy Egyek Nagyközség Önkormányzata 
12 626 023 forint nagyságú felhalmozási célú hitelt vesz fel a 
Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől. 
 
Hitelfelvétel célja: Falumegújítás- és fejlesztés Egyeken, EMVA 

III. tengely 

A hiteltörlesztéshez 53,39 ha földterület (egyeki 0348 hrsz-ú 
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földterület) a fedezet.  

Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 

  
Határidő: 2012. május 30. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
  Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 

 
26./ Főtér pályázat hitel felvételéhez kezesség vállalás 

 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-
testületnek, járuljon, hogy az Egyeki Szöghatár Kft. 40 millió forint nagyságú vissza nem 
térítendő állami támogatás megelőlegező hitelt vegyen fel a Tiszafüred és Vidéke 
Takarékszövetkezettől. 
 
A Képviselő-testület járuljon hozzá, hogy az önkormányzat kézfizető kezességet vállaljon az 
Egyeki Szöghatár Kft. által felvett hitel tekintetében. 
 
Hitelfelvétel célja: Falumegújítás- és fejlesztés Egyeken, EMVA III. tengely 
 
A hiteltörlesztéshez 53,39 ha földterület (egyeki 0348 hrsz-ú földterület és egyeki 5 hrsz-ú, 
Egyek, Fő tér 5. sz.) a fedezet és engedélyezze a Képviselő-testület, hogy keretbiztosítékot 
jegyezzenek be az 53,39 ha földterületre 100 Millió Ft. erejéig.  
 
Hatalmazza fel a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
43/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
hozzájárul ahhoz, hogy az Egyeki Szöghatár Kft. 40 millió forint 
nagyságú vissza nem térítendő állami támogatás megelőlegező 
hitelt vesz fel a Tiszafüred és Vidéke Takarékszövetkezettől. 
Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 
hozzájárul ahhoz, hogy az önkormányzat kézfizető kezességet 
vállaljon az Egyeki Szöghatár Kft. által felvett hitel tekintetében. 
 
Hitelfelvétel célja: Falumegújítás- és fejlesztés Egyeken, EMVA 
III. tengely 
 
A hiteltörlesztéshez 53,39 ha földterület (egyeki 0348 hrsz-ú 
földterület és egyeki 5 hrsz-ú, Egyek, Fő tér 5. sz.) a fedezet és 
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engedélyezi a Képviselő-testület, hogy keretbiztosítékot 
jegyezzenek be az 53,39 ha földterületre 100 Millió Ft. erejéig.  
 
Felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 
 
Határidő: 2012. május 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
          Széles Szilvia ügyvezető 

  Szekeres Zsuzsanna közgazdasági irodavezető 
 
 

27./ Medicopter Alapítvány kérelme 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a 
MEDICOPTER ALAPÍTVÁNY támogatási kérelmében a költségvetés elfogadása után 
döntsenek. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
44/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
   Egyek Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a MEDICOPTER 
ALAPÍTVÁNY támogatási kérelmében a költségvetés 
elfogadása után döntenek. 

 
Határidő: 2012. március 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
 
 

28./ Ferencz Mihály kérelme 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 3 igen szavazattal javasolja, a Képviselő-testületnek, hogy az 
önkormányzat tulajdonát képező csatornára (hrsz.: 064/7) történt híd építéséhez abban az 
esetben adja meg a tulajdonosi hozzájárulást, ha Ferencz Mihály (4069 Egyek, Fő u. 99.) 
benyújtja az illetékes hatóság nyilatkozatát arról, hogy a híd megépítése nem engedélyköteles.  
 
Abban az esetben, ha engedélyköteles, nyújtsa be az illetékes hatóság nyilatkozatát arról, hogy 
a híd szakszerűen van megépítve, illetve szerezze be a szükséges engedélyt. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
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Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
45/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy az önkormányzat tulajdonát képező csatornára 
(hrsz.: 064/7) történt híd építéséhez abban az esetben adja meg a 
tulajdonosi hozzájárulást, ha Ferencz Mihály (4069 Egyek, Fő u. 
99.) benyújtja az illetékes hatóság nyilatkozatát arról, hogy a híd 
megépítése nem engedélyköteles.  
 
Abban az esetben, ha engedélyköteles, nyújtsa be az illetékes 
hatóság nyilatkozatát arról, hogy a híd szakszerűen van 
megépítve, illetve szerezze be a szükséges engedélyt. 

  
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
29./ Győrfi István kérelme tornaterem díjmentes használatára 

 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy amennyiben 
a „Farsangi Kupa” megszervezésére a Községi Sportegyesület a program szervezése mögé áll, 
akkor a Képviselő-testület támogassa a kérelmet.  
  
A bizottság javasolja, hogy a jövőben a különféle labdarúgó kupák szervezéséhez kapcsolódó 
kérelmeket abban az esetben támogassa amennyiben azt a Községi Sportegyesület szervezi. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
A tegnapi bizottsági ülésen is felmerült ez a téma, egyeztettem Pistivel, hogy az Egyesülettel 
egyeztessen és az Egyesület nyújtsa be ezt a kérelmet. Felmerült, hogy magánszemélyek 
jogosultak-e ilyen rendezvényt szervezni. Felvetődött a felelősség kérdése is. Kis István a 
Egyeki Sport Egyesület elnöke nem tudott ezekről az akciókról és ő is azt látná jónak, ha ezek 
az események az ő szervezésükben kerülnének megrendezésre.  
Most végül mégis felvállalta ezt a tornát, mivel a csapatok már ki lettek értesítve.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
46/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
   Egyek Nagyközség Önkormányzatának 
Képviselő-testülete úgy határozott, hogy támogatja az Egyeki 
Sportegyesület kérelmét a Farsangi Kupa megszervezésére 
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vonatkozóan.  
A jövőben az ilyen jellegű kérelmeket csak abban az esetben 
támogatja, amennyiben a Sportegyesület szervezi a tornákat.  

 
Határidő: 2012. február 28. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

30./ ETKIKI Többcélú Intézmény igazgatójának kérelme 
 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 5 igen szavazattal javasolja, hogy az ETKIKI Többcélú Intézmény 
igazgatója és a Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetője dolgozzon ki alternatívákat a február 
havi testületi ülésre az 1 fő biztonsági őr foglalkoztatásának és az intézményi takarítók teljes 
munkaidős foglalkoztatásának biztosítására. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Tudjuk, hogy februárban 13-án lesz egy ülés, de a közmunka program hiánya oly mértékben 
korlátozza a munkát, hogy ma, miután már nem volt biztonsági őr, tömegverekedés tört ki az 
udvaron. A Kft. ügyvezetője elmondta, hogy a takarítok munkaidejének felemelése 
megoldható. A biztonsági őr is állhatna a Kft. alkalmazásában.  
 
Széles Szilvia ügyvezető: 
A nyolc órára történő emelést abból finanszírozzuk, hogy egy takarító elmegy év közben és a 
helyére nem veszünk fel embert. Erre a fedezet rendelkezésre áll, az hogy a biztonsági őrt is 
mi foglalkoztassuk, nem látom most megoldhatónak. Felvetődött, hogy van üres álláshely a 
Kft-nél, de nincs villanyszerelő, nincs fűtésszerelő. Ezeket a munkákat külső vállalkozókkal 
kell megoldanunk.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Ha egy kis plusz pénzetek van, akkor vannak célok. Mi már egyeztettünk délelőtt, hogy az 
idén tudom ezt támogatni, hogy legyen biztonsági őr. A koncepcióba is bekerült, hogy az 
iskolában térfigyelő rendszert kell beépíteni, az eltérő tagozatot vissza kell állítani, és 
biztonsági őrt kell alkalmazni. Ha az állam átveszi az iskolát, senki nem tudja még, hogy mi 
fog változni. Egyedül ez nem fogja megoldani a problémát. Elismerem, hogy nehéz a helyzet. 
Erre a célra 2 millió Ft-ot tervezzünk be a költségvetésbe.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Ha a Kft. foglalkoztatja a biztonsági őrt, akkor ügyvezető asszony a munkáltató és ahhoz a 
testületnek nincsen köze. Az átmeneti gazdálkodás ideje alatt ez nem oldható meg, meg kell 
várni a költségvetést. Én nem érzem ezt annyira súlyosnak, hogy nem bírna ki még két hetet. 
Esetleg fel lehetne venni oda is egyszerűsített foglalkoztatással a személyi juttatások terhére 
egy biztonsági őrt. Amennyiben a Kft. saját forrásból, pld. A nyereségéből meg tudja oldani a 
foglalkoztatást, úgy az az ő dolga. Itt viszont azt látom, hogy plusz forrás kellene, ezért az 
önkormányzattól kéri , az önkormányzat pedig a költségvetés jóváhagyása után adhat plussz 
forrást mivel most az átmeneti gazdálkodás időszakában vagyunk. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Már megfogalmaztuk azt, hogy betervezzük a költségvetésbe. 
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Széles Szilvia ügyvezető: 
Átmenetileg egyszerűsített foglalkoztatással tudunk foglalkoztatni, ha a Képviselő-testület ezt 
megfinanszírozza. 
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Az egyszerűsített foglalkoztatás ellen annyi van, hogy egy hónapban 15 napra lehet 
foglalkoztatni. Nem cserélgethetjük 15 naponta a biztonsági őröket.  
 
Holló János alpolgármester: 
Az ETKIKIK nem tudja foglalkoztatni a biztonsági őrt?  
 
Hajduné Holló Katalin képviselő: 
Az ETKIKI-nek nincs erre üres állása.  
 
 
Széles Szilvia ügyvezető: 
Erre a feladatra nekünk sincs álláshelyünk, nálunk portás volt, aki ellátta ezeket a feladatokat. 
Ha úgy dönt a testület, hogy betervezi ezt az összeget, akkor ez az úriember járjon át a 
hivatalba is kifizetésekkor.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
A biztonsági őrnek auditálni kell a tudását, kamarai tagsággal kell rendelkeznie. Más 
munkakört nem lehet rábízni, több lehetősége neki sincs, mint bármelyik más embernek.  
Biztonsági őr alkalmazása a legdrágább módja a fegyelem megtartásának. Végig kellene 
gondolni azt a lehetőséget, hogy egy tanárt kinevezünk, aki csak a fegyelemmel foglalkozik. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 
Hiába tervezi be a közgazdasági iroda, de nincs rá fedezet jelenleg. Én a Pénzügyi Bizottság 
javaslatát támogatom. Ha a Kft. saját forrásból megoldja, akkor jó, de erre most nincs plusz 
forrás.  
 
Dr. Hegyesi Kálmán képviselő: 
Álláshely van hozzá, csak pénz nincs, ha jól értem. Mi van akkor, ha az ETKIKI Többcélú 
Intézmény és a Kft. együtt támogatja az állást? 
 
Vitéz Zsolt képviselő: 
Nem biztonsági őröknek vagyunk kiképezve, javaslom, hogy a képviselők nézzenek be 
egyszer az iskolába, hogy milyen állapotok uralkodnak ott. 
 
 
Bóta Barbara aljegyző: 
Azért el lehet képzelni, hogy itt is milyen problémák vannak, nekünk is el kell viselni az 
atrocitásokat, de nem ez a legnagyobb problémánk. 4 ügyintéző hiányzik a hivatalban.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
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Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
47/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 
határozott, hogy az ETKIKI Többcélú Intézmény igazgatója és a 
Szöghatár Nonprofit Kft. ügyvezetője dolgozzon ki 
alternatívákat a február havi testületi ülésre az 1 fő biztonsági őr 
foglalkoztatásának és az intézményi takarítók teljes munkaidős 
foglalkoztatásának biztosítására. 

 
 

Határidő: 2012. február 13. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

31./ Sándor László kérelme 
 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, járuljon hozzá, 
hogy Sándor László (4069 Egyek, Ságvári E. u. 23.) az önkormányzat tulajdonát képező 4069 
Egyek, Ságvári E u. 25. szám (hrsz.: 1816) alatti ingatlant karbantartás céljára használja  
(Kaszálás, parlagfű irtás) díjmentesen. 
 
A szerződés időtartama 2012.február 1-től 2012. december 31-ig szóljon, és legyen benne, 
hogy a szerződést az önkormányzat bármikor felmondhatja. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
48/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
  Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete úgy határozott hozzájárul, hogy Sándor László (4069 
Egyek, Ságvári E. u. 23.) az önkormányzat tulajdonát képező 
4069 Egyek, Ságvári E u. 25. szám (hrsz.: 1816) alatti ingatlant 
karbantartás céljára használja  (Kaszálás, parlagfű irtás) 
díjmentesen. 
 
A szerződés időtartama 2012.február 1-től 2012. december 31-ig 
szóljon, és legyen benne, hogy a szerződést az önkormányzat 
bármikor felmondhatja. 

 
Határidő: 2012. december 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
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32./ Karácsony Sándor Pedagógiai Egyesület kérelme 
 
Antal László képviselő: 
A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Karácsony 
Sándor Pedagógiai Egyesület támogatási kérelmében a költségvetés elfogadása után 
döntsenek. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Aki egyetért a bizottság javaslatával, kézfelnyújtással szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Egyek Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testületének 
49/2012. (I.26.) sz. határozata: 

 
 Egyek Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-
testülete a Karácsony Sándor Pedagógiai Egyesület támogatási 
kérelmében a költségvetés elfogadása után dönt. 
 
Határidő: 2012. március 31. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 
 

 
Mivel több napirend nem volt a polgármester megköszönte a megjelenést és az ülést 19.20 
órakor bezárta. 
      K. m. f. 
 
________________________             ________________________ 
     Csepreginé Kocsis Nóra        Dr. Miluczky Attila 

       Jegyző                Polgármester 
 
 
________________________             ________________________ 

Antal László            Vitéz Zsolt 
      Jegyzőkönyv hitelesítő                  Jegyzőkönyv hitelesítő
    
 

______________________ 
Sűveges Sándorné 
Jegyzőkönyvvezető 


